
 

Zápis č. 6/2013 (92) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 10. 6. 2013 
 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. Martin Sysel, Ph.D., Ing. 
Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, 
Ing. Peter Janků, Bc. Martin Mašlán, (celkem 7 členů AS) 

Omluveni: prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Lukáš Urbančok 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Mgr. Eva Navrátilová, doc. 
Mgr. Milan Adámek, Mgr., RNDr. Jan Ostravský, CSc., Ing. Tomáš 
Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka 

3. Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2013“. 

4. Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2012.   

5. Různé.  

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal účastníky 
zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   

Zápis je bez připomínek a z minulého zasedání AS FAI nevyplynul žádný úkol. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 14. 5. 2013 (z dalšího zasedání dne 4. 6. 2013 prozatím zápis není 
k dispozici): 

 Rektor prof. Sáha informoval o tom, že doc. Pavelková se stala členkou kontrolní rady 
Technologické agentury ČR. 

 Prorektor doc. Gregar informoval o možnosti přijímání vládních stipendistů. Na 
FAME a FAI byly vybrány 4 studijní programy.  

 Prorektorka doc. Prokopová informovala o nové Směrnici rektora SR 7/2013 týkající se 
problematiky uznané doby rodičovství při studiu a o Rozhodnutí rektora 
týkající se organizace předběžného zápisu na UTB pro ak. rok 2013/14 a 
Ubytovací stipendium pro druhé období ak. roku 2012/13. 
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 Prorektor Sedlařík informoval o přijetí 38 inovačních voucherů v rámci 
Regionálního operačního programu střední Morava. Dále informoval o tom, že 

11. 6. 2013 budou prezidentem ČR jmenováni dva noví profesoři UTB a to doc. 

Svoboda (FT) a doc. Janáčová (FAI). 

 Proběhlo projednávání problematiky nového webu UTB. Rektor přislíbil přes 
prázdniny odstranit technické problémy. 

 Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D. a Ing. Martin Papež (FAI) byli schváleni členy Rady pro 

informační systém. Ing. Libor Pekař (FAI) byl schválen členem Komise pro 
stravování a ubytování. 

 Ing. Hnátková seznámila členy AS UTB se stanoviskem SK RVŠ ke zrušení 
studentského jízdného a požádala o jeho podpoření. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   

Prod. Sysala informoval o počtech přihlášek do navazujícího magisterského studia, které 
přišly do konce května 2013. Přijímací zkouška proběhne pouze u studijního oboru 
BTSM kombinované formy. Bude vyhlášeno druhé kolo přijímacího řízení do 
magisterského studijního programu.  

Dr. Matýsek informoval o tom, že proběhlo zasedání Rady pro informační systém. 
Projednávaly se záležitosti týkající se nového webu UTB a spisové služby.  

Ing. Sulovská přednesla stížnosti a připomínky studentů DSP na výuku angličtiny v DSP. 

Dr. Sysala přislíbil projednání problému s příslušným vyučujícím. 

ad 3) Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2013“.  

Návrh tohoto materiálu byl doručen elektronicky členům AS FAI dne 5. 6. 2013. Děkan 

FAI připomenul, že na minulém zasedání AS FAI nebyl tento materiál projednáván 
z důvodu netransparentnosti finančních toků na nových součástech FAI Cebia - Tech a 

VTP-ICT. Děkan FAI představil financování těchto součástí. Celý materiál vychází 
z rozpočtu UTB, ve kterém byly vyčleněny rektorem UTB finanční prostředky na Cebia 
– Tech ze zdroje 1100 (93 000,- Kč). Detailní rozpis finančních prostředků směrovaných 

na jednotlivé součásti FAI je uveden v tabulce č. 7 a 8. Dále se slova ujala tajemnice FAI 

Mgr. Navrátilová, která představila předložený materiál detailněji.  

Přichází prod. Ostravský.  

Na základě vystoupení děkana FAI proběhla obsáhlá diskuse týkající se zejména 
rozdělení finančních prostředků směrovaných na Cebia-Tech a VTP-ICT. Cílem bylo 
zajistit přidělení v souladu se schválenými pravidly. Byla dohodnuta úprava příslušných 
tabulek. Dále bylo dohodnuto zpřehlednění rozdělení finančních prostředků zdroje 
1100 a 2102. Upravený materiál bude předložen a projednán na zasedání EK AS FAI, 
které proběhne dne 17. 6. 2013 v 9:00 hod. 
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ad 4) Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2012.  

Návrh tohoto materiálu byl představen na minulém zasedání AS FAI. Byly do něj 
zapracovány všechny připomínky LK. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou.  

Návrh usnesení AS FAI 92/1 

AS FAI schválil návrh Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2012.  

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0  
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 92/1                                                                                                                                                                

AS FAI jednomyslně schválil návrh Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2012. 

ad 5) Různé.   

 Dr. Matýsek informoval o tom, že 20. 6. 2013 bude zasedat RVŠ. Případné 

připomínky je možné zaslat přímo zástupci FAI v RVŠ Dr. Matýskovi. 

 

Termín příštího řádného zasedání AS FAI je stanoven na 26. 6. 2013 ve 14.00 hod 
v zasedací místnosti 51/606. 

 
Ve Zlíně dne 14. 6. 2013 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 


